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Zakończył się czat z marszałkiem w sprawie lotniska

Zdecydowana większość czatujących nie miała wątpliwości, że lotnisko naszemu regionowi
jest  potrzebne. Internauci  obawiali  się jedynie,  czy będą wystarczające pieniądze na tę
inwestycję i czy dostosowana zostanie dla potrzeb lotniska infrastruktura drogowa. Na ich
pytania odpowiadali marszałek Adam Jarubas i prezydent Wojciech Lubawski.
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jest  potrzebne. Internauci  obawiali  się jedynie,  czy będą wystarczające pieniądze na tę
inwestycję i czy dostosowana zostanie dla potrzeb lotniska infrastruktura drogowa. Na ich
pytania odpowiadali marszałek Adam Jarubas i prezydent Wojciech Lubawski. 
Marszałek Jarubas przekonywał, że już zgłaszają się prywatni inwestorzy zainteresowani
budową  lotniska.  –  Odbyliśmy  kilka  rozmów  z  poważnymi  firmami  z  branży  lotniczej,
sądzimy, że gdy pojawi się kompletne opracowanie, które potwierdzi zasadność budowy
lotniska, partnerów do rozmowy będzie jeszcze więcej. Marszałek dodał także, że liczy na
pieniądze z Unii Europejskiej: – Pracujemy w tym kierunku, aby przekonać partnerów z UE o
celowości inwestycji. Przed nami jeszcze dwie rundy negocjacji.

 


